

FORM 51-102F3
MATERIAL CHANGE REPORT

1. Name and Address of Company

Prime Drink Group Corp./Groupe Prime Drink Corp. (formerly, Dominion Water Reserves Corp. (the “**Company**”))
1188 Union Avenue, Suite 609
Montreal, Québec H3B 0E5

2. Date of Material Changes

November 23, 2022

3. News Release

A news release in English and French with respect to the material changes described herein was issued by the Company on November 18, 2022 via a Canadian newswire and was filed on the System for Electronic Document Analysis and Retrieval (SEDAR).

4. Summary of Material Changes

On November 18, 2022, the Company announced that it would change its name to Prime Drink Group Corp./Groupe Prime Drink Corp. (the “**Name Change**”). The Company effected the Name Change and commenced trading under the new name and new stock symbol “PRME” at the opening of the markets on November 23, 2022. The Company’s new CUSIP number is 741957104 and its new ISIN is CA7419571046.

5. Full Description of Material Changes

The shareholders of the Company approved the Name Change on November 18, 2022 at the annual general and special shareholders meeting. The Company effected the Name Change and commenced trading under the new name and new stock symbol “PRME” at the opening of the markets on November 23, 2022. The Company’s new CUSIP number is 741957104 and its new ISIN is CA7419571046. There is no consolidation of the Company’s share capital in connection with the Name Change. As a result, shareholders are not required to exchange their existing share certificates for new certificates bearing the Company’s new name.

6. Reliance on subsection 7.1(2) of National Instrument 51-102

Confidentiality is not requested.

7. Omitted Information

Not applicable.

8. Executive Officer

For further information, contact Jean Gosselin, Chief Financial Officer of the Company, at the above-mentioned address or by telephone at 514-394-7717.

9. Date of Report

November 24, 2022



DOMINION WATER RESERVES ANNOUNCES ANNUAL GENERAL AND SPECIAL MEETING RESULTS AND NAME CHANGE

Montreal, Quebec (November 18, 2022) – Dominion Water Reserves Corp. (“**Dominion Water**” or the “**Corporation**”) (CSE: DWR), is pleased to announce the results of its Annual General and Special Meeting (“**AGSM**”) held on November 18, 2022 and name change.

The Corporation is pleased to report, that all items to be voted on at its AGSM were approved, as follows:

- the number of director was determined at six (6);
- the following individuals were elected as directors:
 - Alexandre Côté,
 - Robert Dunn,
 - Olivier Primeau,
 - Germain Turpin,
 - Michael Pesner, and
 - Raimondo Messina
- MNP LLP, Chartered Accountants, was re-appointed as auditors,
- the by-laws of the Corporation was ratified and confirmed; and
- the corporate name change of the Corporation to “Prime Drink Group Corp. / Groupe Prime Drink Corp.”(the “**Name Change**”).

Upon approval of the Name Change and subject to the approval of the Canadian Securities Exchange (the “**CSE**”), the Corporation is pleased to announce that it will complete its Name Change to take effect at the open of market on or about November 23, 2022. The common shares of the Corporation will continue trading on the CSE under the new ticker symbol “PRME”. The Corporation’s new CUSIP number will be 741957104 and the new ISIN will be CA7419571046. There is no change to the Corporation’s share structure. The Corporation intends to launch a new corporate website at www.prime-group.ca in due course.

About Dominion Water

Dominion Water Reserves Corp. (CSE: DWR) is a Quebec-based corporation that aims at becoming a leading diversified beverage holding company. The Corporation currently controls more than 30% of Quebec’s fresh groundwater reserves volume under permit and is strategically positioned to increase its holding. Under its new leadership team, the Corporation will seek to acquire, integrate, and grow beverage businesses in diversified sectors ranging from water to juice and alcohol with a focus on profitable growth.

For further information, please contact:

Jean Gosselin

Phone: (514) 394-7717

Email: info@dwrcorp.ca



Forward-Looking Statements

All statements in this news release that do not directly and exclusively relate to historical facts constitute forward-looking statements. Forward-looking statements are generally, but not always, identified by the words “expects”, “plans”, “anticipates”, “believes”, “intends”, “estimates”, “projects”, “potential” and similar expressions, or that events or conditions “will”, “would”, “may”, “could” or “should” occur. Forward-looking statements may include, without limitation, statements regarding Dominion Water Reserves Corp.’s/Prime Drink Group Corp.’s (the “**Corporation**”) business objectives and vision, including, but not limited to, its ability to diversify its investment portfolio and to expand its activities into all segments of the beverage industry.

Forward-looking statements are not historical in nature and are necessarily based upon several estimates and assumptions that, while considered reasonable, are subject to known and unknown risks, uncertainties, and other factors which may cause the Corporation’s actual results to be materially different from those implied by such forward-looking statements. Such factors include, among others: the Corporation’s ability to expand its activities into different segments of the beverage industry; ability to complete acquisitions and risks associated with such acquisitions; ability to integrate its businesses; reliance on key personnel; limited business history; management of growth; changes to the beverage markets; changes to applicable laws and regulations; impacts (both direct and indirect) of COVID-19; continued availability of capital and financing; and general economic, market or business conditions. For additional information on factors that could cause the Corporation’s actual results to materially differ from those set forth herein, please refer to the Corporation’s filings available under its SEDAR profile at www.sedar.com, including the Corporation’s final long form prospectus dated July 31, 2020.

The reader is cautioned not to place undue reliance on forward-looking statements and is urged to carefully consider the foregoing factors, other uncertainties and potential events prior to making investment decisions. Although the Corporation believes the expectations expressed in such forward-looking statements are based on reasonable assumptions, such statements are not guarantees of future performance and actual results may differ materially from those in forward looking statements.

The forward-looking statements included in this news release are provided as of the date of this news release and the Corporation undertakes no obligation to publicly update or revise any forward-looking statements, except as may be required by applicable law.

Neither the CSE nor its Regulation Services Provider accepts responsibility for the adequacy or accuracy of this release.



DOMINION WATER RESERVES ANNONCE LES RÉSULTATS DE L'ASSEMBLÉE GÉNÉRALE ANNUELLE ET EXTRAORDINAIRE ET DU CHANGEMENT DE NOM

Montréal, Québec (18 novembre 2022) – Dominion Water Reserves Corp. (« **Dominion Water** » ou la « **Société** ») (CSE: DWR) est heureuse d'annoncer les résultats de l'assemblée générale annuelle et extraordinaire (« **AGA** ») tenue le 18 novembre, 2022 et du changement de nom.

La Société est heureuse d'annoncer que tous les points devant faire l'objet d'un vote à son AGSM ont été approuvés, comme suit :

- Le nombre d'administrateurs à six (6) membres;
- Élections des administrateurs suivants :
 - Alexandre Côté,
 - Robert Dunn,
 - Olivier Primeau,
 - Germain Turpin,
 - Michael Pesner, and
 - Raimondo Messina
- MNP LLP, comptables agréés, a été reconduit dans ses fonctions de vérificateurs;
- Les règlements intérieurs de la Société ont été ratifiés et confirmés; et
- Le changement de dénomination sociale de la Société pour « Prime Drink Group Corp. / Groupe Prime Drink Corp. » (le « **Changement de nom** »).

Dès l'approbation du changement de nom et sous réserve de l'approbation de la Bourse des valeurs Canadiennes (la « **CSE** »), la Société est heureuse d'annoncer qu'elle complétera son changement de nom qui prendra effet à l'ouverture du marché le ou vers le 23 novembre 2022. Les actions ordinaires de la Société continueront d'être négociées à la CSE sous le nouveau symbole « PRME ». Le nouveau numéro CUSIP de la Société sera le 741957104 et le nouvel ISIN sera le CA7419571046. Il n'y a aucun changement à la structure des actions de la Société. La Société a l'intention de lancer un nouveau site Web d'entreprise à l'adresse www.prime-group.ca en temps voulu.

À propos de Dominion Water

Dominion Water Reserves Corp. (CSE: DWR) est une société basée au Québec qui vise à devenir une société de portefeuille diversifiée de premier plan dans le domaine des breuvages. La Société contrôle actuellement plus de 30 % du volume des réserves d'eau douce souterraine du Québec sous permis et est stratégiquement positionnée pour augmenter sa participation. Sous la gouverne de sa nouvelle équipe de direction, la Société cherchera à acquérir, intégrer et développer des entreprises de breuvages dans des secteurs diversifiés allant de l'eau aux jus et à l'alcool, avec un accent sur la croissance rentable.

Pour de plus amples informations, veuillez contacter :

Jean Gosselin

Téléphone : (514) 394-7717

Courriel : info@dwcorp.ca

Informations prospectives

Toutes les déclarations contenues dans ce communiqué de presse qui ne se rapportent pas directement et exclusivement à des faits historiques constituent des informations prospectives. Les informations prospectives sont généralement, mais pas nécessairement, identifiées par les mots "anticipe", "envisage", "prévoit", "croit", "a l'intention", "estime", "projette", "potentiel" et autres expressions similaires, ou que des événements ou des conditions "vont", "pourraient" ou "devraient" se réaliser. Les informations prospectives peuvent comprendre, sans s'y limiter, des déclarations concernant les objectifs et la vision de Dominion Water Reserves Corp./Groupe Prime Drink Corp., incluant notamment sa capacité à diversifier son portefeuille d'investissements et à étendre ses activités à tous les segments de l'industrie des breuvages.

Les informations prospectives ne sont pas de nature historique et sont nécessairement basées sur plusieurs estimations et hypothèses qui, bien que considérées comme raisonnables, sont sujettes à des risques connus et inconnus, à des incertitudes et à d'autres facteurs qui pourraient faire en sorte que les résultats réels de la société soient sensiblement différents de ceux impliqués dans ces informations prospectives. Ces facteurs comprennent, entre autres: la capacité de la société à étendre ses activités à différents segments de l'industrie des breuvages; la capacité à réaliser des acquisitions et les risques associés à de telles acquisitions; la capacité à intégrer ses entreprises; la dépendance à l'égard de membres clés de son personnel; un historique commercial limité; la gestion de la croissance; les changements dans les marchés des breuvages; les changements dans les lois et règlements applicables; les impacts (directs et indirects) de la pandémie de COVID-19; la disponibilité continue du capital et du financement; et les conditions générales de l'économie, des marchés ou des affaires. Pour de plus amples renseignements sur les facteurs qui pourraient faire en sorte que les résultats réels de la société diffèrent sensiblement de ceux présentés dans le présent document, veuillez vous reporter aux documents déposés par la société et disponibles sous son profil SEDAR à l'adresse www.sedar.com, dont le prospectus simplifié définitif de la société daté du 31 juillet 2020.

Le lecteur est avisé de ne pas se fier indûment aux informations prospectives et est prié d'étudier attentivement les facteurs susmentionnés, ainsi que toute autre incertitude et tout événement potentiel avant de prendre une décision d'investissement. Bien que la société estime que les attentes exprimées dans ces informations prospectives sont fondées sur des hypothèses raisonnables, ces énoncés ne garantissent pas les performances futures et les résultats réels peuvent différer sensiblement de ceux des informations prospectives.

Les informations prospectives incluses dans ce communiqué de presse sont fournies à la date de ce communiqué de presse et la société ne s'engage pas à mettre à jour ou à réviser publiquement ces informations prospectives, sauf si la législation applicable l'exige.

Ni la CSE ni son fournisseur de services de réglementation n'acceptent la responsabilité de la pertinence ou de l'exactitude du présent communiqué.